
Referat styremøte Tromsø Rytersportsklubb 

Sted/tid: Onsdag 09.08.2023, kl. 1800 – 2100, Teams. 

Tilstede:  

Styret: Tommy Torvanger, Jan Roger Vollan, Guro Sandsdalen, Ragnhild Wold, Marit 
Lockertsen, Jan Roger Vollan, Anja Lind (siste halvdel av møtet), Catharina Bilsbak. 
Ansatte: Geir Tore Hansen (første halvdel av møtet), Marthe Haukland. Også 
tilstede: Hege Marhaug (leder kontrollkomiteen) 

 

Sak 1: Status drift 

Bemanning 

i) Marthe Haukland orienterte styret om at hun vil avslutte sitt arbeidsforhold i 
klubben som rideskolesjef medio 2023. Styret tar orienteringen til 
etterretning.  
 
Øvrig bemanning i stall: 
- Stallmester Mette (100%) 
- Stallmedarbeider Sara (50%) 
- Stallmedarbeider Sandra (50%) 
- Helgearbeider: Rikke og Agatha 

Pr nå er det en 100% stilling på dagtid som ikke er besatt. Det vil ses 
helhetlig på ansvarsområder ifb med rekruttering av ny rideskolesjef, da 
nåværende rideskolesjef også har bistått mye i stallplanlegging og drift.  

 

Ridebunner 

i) Vanning: Det har vært manglende rutiner og reparasjon av vanningsanlegg 
innendørs for ridebaner. Anlegget jobbes med å få reparert, og skal kobles 
mot ny løsning med brønnsystem. Underlaget i lille hall vannes når traktor 
er tilbake fra reparasjon. 
 
Prepperutiner: Ansatte skal gis nødvendig opplæring og den flyt i den 
daglige rutinen følges opp av administrasjonen. MEMM kontaktes for å få 
snudd underlaget.  

 

Kommunikasjon 



i) Bruken av klubbens sider/grupper på Facebook tas opp på klubbmøtet i 
august. Styret og ansatte understreker at klubbens verdier skal ligge til 
grunn for all kommunikasjon som skjer på klubbens flater og områder, 
muntlig og skriftlig. Innlegg og kommentarer skal skje i en positiv, saklig og 
respektfull tone. 
 
Styrets siste referater har ved en feil ikke blitt publisert, og dette rettes 
fortløpende.  

 

Sak 2: Status økonomi  

Generell prisøkning i samfunnet gir klubben behov for prisjustering av varer og 
tjenester. Det vil iverksettes enkelte tiltak for å bedre klubbens økonomi. Det jobbes 
med å se på tiltak. Klubbens likviditet er fremdeles anstrengt.  

Styreleder og daglig leder vil komme tilbake til styret med siste tall fra regnskap. 

 

Sak 3: Status og planer for Rideskolen 

Pga sykdom hos instruktører måtte enkelte ridekurs dessverre avlyses da det ikke 
var mulig å få tak i kvalifisert vikar på kort varsel. Som alternativ aktivitet ble det 
gjennomført voksentimer på ettermiddagstid som denne uken. Det gjennomføres nå i 
august rideleir i uke 32, 33 der det er fulle kurs. 

Skolehestene har gjennom sommeren i hovedsak vært satt ut på fôravtale gjennom 
mot en leieavtale slik at hestene har hatt tilsyn og inntekt til klubben. 

Det meldes om at høstens ridekurs nå har et godt belegg. Det er noe ledig kapasitet 
gjennom uken der det vurderes annen inntektsbringende aktivitet. Det vil også 
vurderes flere voksenkurs dersom vi har nok store hester som brukes til voksenkurs.  

 

Sak 4: Vannsituasjonen 

Det jobbes denne uken med tilkobling av vann. Arbeidet forventes avsluttet 
inneværende uke. Daglig leder og styreleder følger opp avtalen med Nordnorsk 
brønnboring.  

 

Sak 5: Høy 

Restbeholdning høy på klubbens område nå pr 3/8-23 er 25 stk rundballer H3 og 113 
stk rundballer med H2. Vi har avtale med en av våre leverandører om at det kan 
tilkjøres høy fortløpende ved behov. 



Status nye avtaler: Daglig leder innhenter fortløpende tilbud fra ulike leverandører. 
Klubben er i kontakt med leverandører der det både leveres inn ønske fra klubben 
om typer høy, og det innhentes høyanalyser fra leverandører for vurdering før det 
inngås avtale om kjøp av større partier. 

Rutiner for høy: Administrasjon og stallmester ser på rutiner for å redusere høysvinn. 
Vi ser det er mye kasting av høy som ikke er dårlig. 

Daglig leder orienterer styret fortløpende om status på høybeholdning og fremdrift i 
avtaler. 

 

Annet: 

1) Traktor -Informasjon rundt reparasjon av traktor 
- Reparasjon av traktoren viste større behov for reparasjon enn først 

antatt. Traasdahl venter på deler som skal sendes til de for å ferdigstille 
reparasjonen. Daglig leder følger dette. 

 

2) Arrangement i samarbeid med Neumann 
- Dialog med en eventarrangør om å bidra. Agatha bistår med å avvikle 

dette og lete frem utstyr som arrangøren har etterspurt. Marit og Marthe 
følger opp det praktiske videre og Tommy følger opp avtalen. 

 

3) Orienteringer fra sportskomite: 
- Komiteen har snart klar høstens terminliste som vil publiseres så fort alt er 

bekreftet fra alle trenere. 
- Det oppleves som krevende å få bemannet stevner med teknisk personell 

da vi har generelt behov for flere med teknisk kursing, og de medlemmer i 
klubben som har utdanning har meldt at de ikke har kapasitet til å bidra der 
det er behov.  

- Steward-kurs: Få påmeldte pr nå, det er fremdeles ønskelig å få flere 
deltakere på kurs.   

- Klubbtreninger: Karin har meldt at hun viderefører sitt engasjement som 
klubbtrener i dressur og sprang i det omfanget hun har hatt. Ann-Kristin 
Haukland kan ikke forplikte seg til faste treninger før senere i høst, dersom 
hun er klar for det. Status er nå at vi mangler en klubbtrener i tillegg til 
Karin. Sportskomiteen vil forespørre oppstallører (de som er brukere av 
tilbudet) om innspill til trenere som kan forespørres og tar innspill på dette. 
Det er primært behov for trener(e) som kan undervise ryttere fra LB nivå og 
oppover. 

 
 

4)  Helgetilbud i rideskolen: 



- Ragnhild orienterte om at det er kommet ønsker om tilbud i helger med 
skolehester. Ragnhild og Anja ser nærmere på de ulike innspillene som ble 
drøftet i møtet og kommer mer konkret tilbake til styret med et utarbeidet 
forslag som kan tas videre med styret og ny rideskolesjef.  
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